
Protokół Nr V.2015

z sesji Rady Gminy w Imielnie

z dnia 30 marca 2015 roku.

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy Imielno w godz. od 9°0do godz. 1140.

W posiedzeniu biorą udział radni Rady Gminy oraz zaproszeni goście wg list obecności

stanowiących załączniki Nr I, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.

Porzadek posiedzenia:

l. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr IV.2015,

3. Przyjęcie porządku obrad,

4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Imielnie za

2014 rok,

7. Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Profilaktyki Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych w 2014 roku,

8. Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny systemu pIeczy

zastępczej w Gminie Imielno za 2014 rok,

9. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za

rok 2014,

10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie,

II. Informacja o pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w Imielnie i filii bibliotecznych

w Motkowicach i Mierzwinie,

12. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2015 rok Nr V.20.2015,

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2015-2026

Nr V.21.2015,

- w sprawie wyrażenia/nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego

w budżecie Gminy Imielno na 2016 rok Nr V.22.2015,

- w sprawie poboru podatków w drodze inkasa Nr V.23.2015,

- w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Imielno w 2015 roku Nr V.24.2015,



- w sprawie przystąpienia Gminy Imielno do Stowarzyszenia Świętokrzyska Rybacka

Lokalna Grupa Działania Nr V.25.2015,

- w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego Nr V.26.2015,

- w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Imielno

Nr V.27.2015,

- w sprawie wysokości i zasad otrzymywania diet oraz zwrotu kosztów podróży

służbowych dla sołtysów Nr V.28.2015,

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych, Przeciwdzialania Narkomanii na 2015 rok Nr V.29.2015.

13. Dyskusja,

14. Odpowiedzi na interpelacje izapytania radnych,

15. Sprawy różne,

16. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba obecnych radnych

jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał dokonał Przewodniczący Rady

Gminy Pan Grzelec Jan.

W sesji bierze udział 15 -tu radnych.

Radny Michał Krążek zabrał głos wnioskując o wykreślenie z porządku obrad punktu

w sprawie wysokości i zasad otrzymywania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych

dła sołtysów.

Radny Józef Świetlik prosił o uzasadnienie powodu wykreślenia tego punktu z porządku

obrad.

Radny Michał Krążek swój wniosek uzasadnił tym, że Gminy me stać na ponoszeme

dodatkowych kosztów.

Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk apelował o pozytywne rozpatrzenie wniosku w sprawIe

podwyżki diet dla sołtysów.

Radny Stanisław Kukuryk powiedział, że podniesienie diet sołtysom to słuszna decyzja

i będzie głosował przeciw wycofaniu wniosku.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poinformował, że wniosek zostaje wycofany

ponieważ wprowadza on pewną niezgodę pomiędzy radnymi a sołtysami. Wniosek będzie

wprowadzony do porządku obrad w późniejszym terminie.



Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek pod glosowanie.

"Za" wycofaniem wniosku głosowało II-tu radnych.

"Przeciw" wycofaniu wniosku głosowało 2 radnych.

"Wstrzymało się" 2 radnych.

Ad.p.2. Protokół Nr IV.20l5 z poprzedniej sesJI został wyłożony do wglądu po

przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu głosowało jednogłośnie 15 -tu radnych.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przedstawił porządek obrad sesji.
Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego porządku obrad.
"Za" przyjęciem porządku obrad głosowało jednogłośnie 15 -tu radnych.

Ad.pA. W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że interpelacje
i zapytania radnych należy zgłaszać w tym punkcie, aby na koniec sesji można było udzielić
na nie odpowiedzi.
Radny Stanisław Kukuryk zapytał Wójta Gminy i Radnego Powiatu Jędrzejowskiego czy
czynią starania aby pozyskać pieniądze z Powiatu Jędrzejowskiego na drogi.

Ad.p.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami przedstawił Wójt
Gminy Pan Zbigniew Huk.
Nikt z radnych nie zabrał głosu na temat sprawozdania z działalności Wójta Gminy.
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami stanowi załącznik Nr 4 do
niniejszego protokołu.
"Za" przyjęciem sprawozdania z działalności Wójt Gminy głosowało jednogłośnie 15-tu
radnych.

Ad.p.6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2014 rok

omówił pracownik GOPS Pani Iwona Błońska.

Sołtys wsi Dalechowy Pan Wiesław Adamus pytał dlaczego świadczenie opiekuńcze me

może być przyznane dwóm członkom rodziny.

Pani Iwona Błońska odpowiedziała, że procedury przyznawania świadczeń pielęgnacyjnych

zapisane są w odpowiedniej do tego ustawie.

Sprawozdanie z działalności GOPS stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

"Za' przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.p.7. Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Profilaktyki Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych w 2014 roku omówiła Pani Iwona Błońska.

Radny Jan Zawada pytał o tendencję związaną z problemami z alkoholem.



Pani Iwona Błońska odpowiedziała, że to spory problem w naszej Gminie, a tendencja raczej

utrzymuje się na podobnym poziomie od kilku lat.

Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych w 2014 roku stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie lS-tu radnych.

Ad.p.8. Sprawozdanie z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy

zastępczej w Gminie (mielno za 2014 rok omówiła Pani Iwona Błońska, wyjaśniając

jednocześnie na czym polega praca asystenta rodziny.

Radny Stanisław Kukuryk pytał, czy do zadań asystenta rodziny można włączyć spotkania

z rodzicami nadopiekuńczymi.

Pani Iwona Błońska odpowiedziała, że jeśli nadopiekuńczość jest patologiczna, to należy się

nad tym zastanowić.

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie IS-tu radnych.

Ad.p.9. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za

rok 2014 omówiła Sekretarz Gminy Pani Ewa Seweryn.

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie 1S-tu radnych.

Ad.p.lO. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie omówił Wójt

Gminy informując, że kierownik GOZ Pani Krystyna Czekaj ska-Bem poprosiła o urlop

związany z wyjazdem w ważnych sprawach rodzinnych.

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie tS-tu radnych.

Ad.p. I I. Informację o pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w Imielnie i filii bibliotecznych

w Motkowicach i Mierzwinie omówiła kierownik GBP Pani Ewa Powałka.

Informacja o pracy GBP w Imielnie stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.

"Za" przyjęciem informacji głosowało jednocześnie tS-tu radnych.



Ad.p.12. Przystąpiono do podejmowania uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2015 rok Nr V.20.2015 - omówiła

szczegółowo Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" przyjęciem uchwały Nr V.20.20 15 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2015-2026

Nr V.21.2015. Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że WPF jest następstwem dokonanych

zmian w budżecie.

Treść uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały Nr V.21.2015 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie wyrażenia bądź nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego

w budżecie Gminy Imielno na 2016 rok Nr V.22.2015 omówił Wójt Gminy Zbigniew Huk,

który poinformował o wysokości odpisu na fundusz sołecki, w łącznej kwocie 315 454zl.

Po wyodrębnieniu funduszu sołeckiego z budżetu Gminy będzie on w dyspozycji rad

sołeckich. Dysponowanie tym funduszem będzie określone przepisami prawnymi, co do

sposobu jego wydatkowania. Wiąże się to z ograniczoną liczbą inwestycji jakie zaplanowali

by sołtysi i rady sołeckie, np. nie będą mogli wchodzić we współpracę z dwoma różnymi

jednostkami samorządowymi. W związku z tym, fundusz nie będzie mógł być wydawany na

chodniki czy przystanki. Wójt Gminy zwrócił się z prośbą do Radnych Rady Gminy

o niewyodrębnienie funduszu sołeckiego, który pozostając w budżecie Gminy da większe

możliwości w realizowaniu większych zadań.

Treść uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.

"Za" nie wyrażeniem zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego głosowało jednogłośnie

15-tu radnych.

- w sprawie poboru podatków w drodze inkasa Nr V.23.2015 omówił Wójt Gminy.

Treść uchwały przeczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały Nr V.23.20 15 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minutową przerwę.

Po przerwie obrady wznowiono i przystąpiono do podejmowania uchwal.



- w sprawIe przYJęCIa programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Imielno w 20 15 roku Nr V.24.20 I5, z treścią

projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

Radny Stanisław Kukuryk pytał o koszty związane z przyjęciem programu.

Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna poinformowała, że na program z walką z bezdomnością

zwierząt Gmina ma zabezpieczone 14 OOOzI.

Ponadto Wójt Gminy oznajmił, że koszt utrzymania jednego zwierzaka w schronisku wynosi

3 OOOzI.

,.Za" przyjęciem uchwały Nr V.24.2015 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie przystąpienia Gminy Imielno do Stowarzyszenia Świętokrzyska Rybacka

Lokalna Grupa Działania Nr V.25.2015 omówił Wójt Gminy informując o przystąpieniu do

Stowarzyszenia, jak również zaproponował aby Pan Włodzimierz Węglowski, pracownik

Urzędu zajął się współpracą z wyżej wspomnianym Stowarzyszeniem.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały Nr V.25.2015 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego Nr V.26.2015 omówił Wójt

Gminy informując o chęci dokończenia budowy chodników w Stawach oraz rozpoczęciu

budowy chodników w Grudzynach i Opatkowicach Drewnianych.

Z treścią projektu uchwaly zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały Nr V.26.2016 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Imielno

Nr V.27.2015 omówił Wójt Gminy informując, że doszło do porozumienia z rodziną

Grzybowskich w sprawie działki w miejscowości Belk. Odpowiednią uchwałą i aktem

notarialnym zostanie ta działka przekazana nieodpłatnie na rzecz Gminy Imielno.

Treść projektu uchwały przeczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały Nr V.27.2015 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 rok Nr V.29.2015 omówiła Pani Iwona

Błońska.

Treść projektu uchwały przeczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały Nr V.29.2015 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.



Ad.p.13. W punkcie tym sołtys wsi Jakubów Pan Jan Czarnecki prosił o dwa samochody

kamienia i równiarkę aby zrobić remont drogi w Jakubowie oraz o przeczyszczenie rowu

biegnącego od Imielna (koło dr Grzelca) do Kamieńca.

Wójt Gminy odpowiedział, że Gmina jest w trakcie przyjmowania ofert na dostawę kamienia

na drogi gminne. Po wybraniu dostawcy, kamień będzie sukcesywnie rozwożony w miejsca

zgłoszone przez radnych i sołtysów. W kwestii rowu Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk

powiedział, że jest to zadanie melioracyjne spółki wodnej.

Sołtys Pan Jan Czarnecki powiedział, że spółka wodna nie jest właścicielem tego rowu tylko

Gmina.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan GrzeJec powiedział, że rozróżnia się trzy kategorie

wód. Pierwsza kategoria to rzeki, cieki wodne i jeziora, które należą do państwa i państwo za

nie odpowiada bo jest ich właścicielem. Druga kategońa to wody szczegółowe, za które

odpowiada spółka wodna. Trzecia kategoria wód, to wody występujące na terenach

gminnych, które nie posiadają właściciela.

Wójt Gminy powiedział, że przyjrzy się tej sprawie.

Radny Jan Zawada pytał w imieniu sołtysa wsi Rajchotka Pani Ewy Blicharskiej, kiedy

zostaną zatrudnieni pracownicy w ramach prac interwencyjnych.

Wójt Gminy powiedział, że od l kwietnia Gmina przyjmuje 4 osoby na prace interwencyjne.

Warunki przyjęcia na prace interwencyjne są niekorzystne dla Gminy, ponieważ umowy

muszą być zawarte na 6 miesięcy, z czego 900zł do wynagrodzenia dokłada Gmina. Po

upływie 6 miesięcy Gmina musi zatrudnić te osoby na 4 miesiące, z czego trzy miesiące na

pełny etat, a kolejny miesiąc na y, etatu. Czekamy na nowe programy z PUP. Mamy nadzieję,

że będą możliwe prace publiczne, wtedy jest możliwość zatrudnienia większej liczby osób.

Radny Tadeusz Kośmider pytał o możliwość rozbudowy chodnika w Mierzwinie w kierunku

Grudzyn.

Wójt Gminy poparł zdanie Radnego Tadeusza Kośmidra, ale powiedział, że są mIejsca

bardziej niebezpieczne, gdzie ten chodnik musi być zrobiony. Ponadto Wójt Gminy

powiedział, że będzie sukcesywnie dążył do tego, aby część południowa Gminy posiadała

chodniki we wszystkich miejscowościach.

Radny Kazimierz Segieta zgłosił wniosek do rozpatrzenia na najbliższą seSję w spraWIe

podjęcia uchwały na przeprowadzenie przetargu na nieużytek w miejscowości Opatkowice

Drewniane ponieważ są chętni na zakup.

Wójt Gminy powiedział, że w pierwszej kolejności należy ten nieużytek wycenić następnie

podejmować dalsze procedury związane z ewentualną sprzedażą.



Sołtys wsi Jakubów Pan Jan Czarnecki pytał, czy byłaby możliwość budowy chodnika

w Jakubowie.

Wójt Gminy powiedział, że w perspektywie czasu będzie chciał w tych miejscowościach,

gdzie przechodzi droga powiatowa te chodniki wykonać.

Sołtys wsi Wygoda Pani Pelagia Kasza pytała o remont drogi w kierunku Pana Stępnia.

Wójt Gminy odpowiedział, że w tym roku będzie zrobiony remont cząstkowy tłuczniem.

Sołtys wsi (mielno Pan Sebastian Stachurski powiedział, że będzie składał wniosek w sprawie

zakazu ruchu tirów przez miejscowości Dzierszyn, Imielno i Imielnica. Wraz z mieszkańcami

będzie organizował petycję w tej sprawie, i w związku z tym pytał Radnych Rady Gminy

o ich stosunek do tej sprawy.

Wójt Gminy powiedział, że nie można ograniczać przepustowości dróg, ponieważ drogi są po

to aby się po nich poruszać. Poparł jednak pomysł sołtysa Imielna w sprawie petycji.

Sołtys wsi łmielnica Pan Tadeusz Grzelec pytał o możliwość zamontowania dwóch lamp

w tej miej scowości.

Radny Józef Świetlik powiedział, że tam me ma piątej linii, w związku z tym, koszty

zamontowania lamp są duże.

Sołtys wsi [mielnica Pan Tadeusz Grzelec prosił o uwzględnienie tych lamp w budżecie na

przyszły rok. Sołtys prosił także o kamień na drogi w [mielnicy.

Sołtys wsi Jakubów Pan Jan Czarnecki pytał, czy byłaby możliwość zamontowania lustra na

skrzyżowaniu ulic Główna i Wesoła w Imielnie.

Wójt Gminy powiedział, że sprawę należy zgłosić do Zarządu Dróg Powiatowych

w Jędrzejowie.

Po tej wypowiedzi zabrał głos Pan Stanisław Kowalczyk, który zapewnił, że temat ten

zostanie omówiony na szczeblu powiatowym na najbliższym posiedzeniu Komisji ds. Dróg.

A o podjętej decyzji poinformuje radnych na kolejnym posiedzeniu.

Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk poinformował, że Gmina otrzymała PROMESY w kwocie

200 000 zł na remont dróg w Motkowieach i Stawach. Zgłoszono również do Zarządu Dróg

Powiatowych w Jędrzejowie o powstałych ubytkach w drodze w miejscowości Dzierszyn.

Radny Powiatu Jędrzejowskiego Pan Stanisław Kowalczyk poinformował, że ok. 15 kwietnia

zbiera się komisja Zarządu Dróg Powiatowych w celu objazdu wszystkich gmin, aby

zapoznać się ze stanem dróg w powiecie jędrzejowskim. Ponadto Radny Powiatu Pan

Stanisław Kowalczyk powiedział, że na naszej Gminie znajduje się 54 km dróg powiatowych,

z czego tylko l km drogi pozostał do budowy. W ciągu ostatnich 15-tu lat, czyli od 1999 do

2014 roku na budowę i remont dróg w Gminie Imielno wydano 8846949,20 zł, w tym



Gmina dofinansowała 2 582 569,07 zł, a Zarząd Dróg Powiatowych 6264 380,13 zł.

Wykonano 45 km 213 m odnóg oraz 3 km 204 m chodnika. Radny Powiatu powiedział, że

będą robione remonty cząstkowe, tylko trzeba czekać na odpowiednią temperaturę na

zewnątrz. Podsumowując swoją wypowiedź Radny Powiatu Pan Stanisław Kowalczyk

powiedział, że Gmina Imielno zawsze starała się dofinansowywać budowę dróg, więc drogi te

są zrobione.

Wójt Gminy zaproponował Radnym Rady Gminy objazd po terenie Gminy Imielno w celu

zapoznania się ze stanem dróg w naszej Gminie.

Sołtys wsi Dzierszyn Pan Adam Koziński powiedział, że jest właścicielem działki położonej

przy drodze w Dzierszynie (na zakręcie). W związku z tym, jeśli będą tam prowadzone prace

odwodnieniowe na drodze, wyraża zgodę na korzystanie z działki w celu ułatwienia prac.

Sołtys wsi Grudzyny Pani Aneta Olszewska zgłosiła prośbę o remont przepustu

w Grudzynach oraz o dostarczenie kamienia na drogi polne w tej miejscowości.

Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk złożył wszystkim zebranym życzenia wielkanocne.

Ad.p.12. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec uznał porządek za wyczerpany,

dziękując za udział zakończył posiedzenie.

Protoko.l°}.9o/a

Nowa~Urszula

dy Gminy
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